

慎防電郵騙案 - 「核實電郵者身分 揭穿騙徒真面目」

於電郵騙案中，騙徒大多利用駭客技術入侵受害人電郵戶口，查看受害人與商業伙伴的電郵，再以相同或類似的電郵戶口向受害人發出電郵，聲稱付款銀行戶口已更改，並要求受害人將指定金額匯入騙徒指定的銀行戶口。

市民若收到可疑電郵，應在匯款前主動以電話確認對方真正身份或該項要求的真確性，以防受騙。

如有任何疑問，請致電本行客戶服務熱線（852）3199 9188。

華僑永亨銀行有限公司

Beware of Email Scam - “Verify Suspicious E-mails Uncover Online Swindlers”

In cases of email scam, the fraudsters hacked into the victim's email account, checked the victim's business correspondence with business partners. They sent an email to the victim using the same or similar email account of his business partner and claimed that the payment bank account had been changed who further requested the victim to deposit the payment for goods into the fraudster's designated bank account.

If you receive any suspicious emails, you should confirm the identity of the purported business partners or the authenticity of the requests by means of telephone before remittance so as to prevent from being deceived.

Should you have any enquiry, please call our customer service hotline at (852) 3199 9188.

OCBC Wing Hang Bank Limited